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ZAPISNIK

sa 127. sjednice Viieda Hrvatske komore medicin ih se$tara (u daljnjern tekstu: Komora)
i u ptostorijama Hotela Westin, Zagteb,odr1ane 31. svibnja 2027. godine s podetkont u 1l

Kr5njavoga 1 sa sljede6im

Dnevnim red

1. Usvajanje zapisnika sa 126. sjednice 'Viije6a h4S (u privitku),

2. Odluka o raspisivanjrtizbora za delegate Sku tine $KMS-a,
3. Odluka za potres u Sisadko-rnoslavadk<rj Zu

4. Lista provoditelja strudnih nadz<>ra,

126. djednice Vijeia HKMS,5. Oditovanja vezana uz upite dlanova Vije6a
6. Razno.

Nazodan je 2I dlan 'Vije6a.

Dnevni red je jednolglasno usvojen,

Ad 1)

Usvajanje zapisnik.a sa 126. sjednice Vijeda H
Zapisnik sa 126. sjednice Vijeda HKMS je jed o usrlojen.

Ad2)
e HI$MS
jasni predloZenu Odluku.

Odluka o raspisivanju izbora za delegate l$kup5ti

Predsjednica Vije6a zamolila je tajnika Komore da

Tajnik Komore rekla je kako su dlanovi dobili prij Odluke, te kako je Odluka uskladena

s vaZedim Poslovniliom o izboru i opozivu delegata
tumadenjem. Predsjednici podruZnica do sada su im

upS{ine HKMS te s autentidnim
li rok od dva tjedna u kojem su mogli

or ganizir ati skup Stirre po druZnic a. Pre dsrj ednic a V ij pre$loZila je da se skup5tine

organiziraju u razdc,blju od 1 5 . 6. do 3l .7 "202L ttz
mjera. Tajnik Komore smatra daje rok od 15,6. do

imalo dovoljno vrernena uskladiti dokumentaciju, i
te kako bi se na vrijeme obavijestili predsjednici ruZniqa, Odluka o raspisivanju izboraza
delegate Skup5tine IFIKMS je jednoglasno usvojena,

Odluka za potres u Sisaiko-moslavaikoj *upan
Predsjednica Vije6a. podsjetila je kako se na poslj joj sjodnici Vije6a te na nekoliko

;ivaflje svih vaZe6ih epidemiolo5kih
kako bi Sredi5nje izborno povjerensfvo
liti ili doraditi obavezne upute i obrasce

Ad3)

prethodnih sjednica raspravljalo o dodjeli pomoii strad4le u potresu u Sisadko-moslavadkoj



Zupaniji te je otvorila raspravu.

Agneza Aleksijevid rekla je kako nije za to da rse

odlukom za sve, bez obzira na kategoriju, ako -ie to
Agnezom Aleksijevli6, stoga 5to ne treba disk.rimini
koliko 6e biti prijava, osobito stoga Sto se radi o
podsjetila da je na sjednici Viie6a u prosincu 2020.

Povjerenstva koje 6e se baviti ovom temLatikclnl.

egzistirati kao Povje,renstvo, a liudi su ved inleuovan
potrese preimenuje u radnu skupinu, a da dlanovi
nakon zagreba(kog potresa donesena Odluka o i
je donijelo Autentidno tumadenje prema kojemL dl

Povjerenstvo, stoga bi bilo prihvatljivo da se irnenuj
posao, a nakon toga prestaje postojati. Podsjertila je
2020. imenovani Marina Fri5rii6, Mario Gazi6,hena
Stunja, Brankica nvidinec i Zoran Povh. Odlrrka se

prosinca 2020. jer se radi o drugadijem razdoblju od
je kako jo5 ostaje pitanje iznosa koji ie se dodiijeliti
kao u sludaju zagretradkog potresa: crvena o:lnaka 1

odluka o Zutim i zelenim oznakama, horie li bitti isto
I 0 tisuda Kuna, Zuta 5 tisuia Kuna, azelena 2 i pol
dovoljno novaca za isplatu sve pomo6i odjednom ili
sastavljanje Odluke treba postojati daturn do kojeg
grupa mogla odraditi svoj posao prikuplljanja clok

Ividinec misli da se treba odmah odreditti iznose kao

ved donesenazazap5rebadki potres. Pitala je 5t,c je
odnosno Sto je to Povjerenstvo todno radilo, Predsj

objavilo javni poziv. Vijeie uL sludaju zagrebailkog
koji 6e se ispla6ivati ovisno o vrsti oznake. K-ad se u

prijavljivati, bilo je vidljivo da prijava ima manji b
Povjerenstvo donije,lo odluke sukladno finanLcijskirn

da pomoi bude u iznosu od 7 i pol tisuia Kuna za

da se prijavilo manje ljudi, i51o se na pove6anje i
sredstava, Sto je Vije6e potvldilo, Pravnik K.omore,

dokumentaciju vezeLno uz zemljiSne knjige, a Povje

odnosno dokumentaciju kako bi se vid.ielo 51o ned

zahtjev odbacio. Brankica Ividinec pitala je l<o1ji je
Zagrebu, predsjednlica Vije6a rekla je kako je rok bi
sj ednice Povj erensfv a, a r ad Povj erenstva zavr5io j e

o Lalbama. Zvonimir Pardina podsjetio.je da bilo
trajalo kroz ovu goclinu, da 6e se dekati do kraja 9.

misli da bi trebalo clati dulji rok za prikupljarrje d

dugo deka na neke dokumente, kao Sto.ie, na primje
treba biti dulji od 3ll dana. Ivica RaZnjevi6 inna dvoj

moZe imenovati Povjerenstvo u kojem 6e bitti d

skupina koju irnenuje Vije6e. Tajnik Komore rekla

navedeni kao statutarno tiielo u Autentjdnom tu
Bojan Bakii pitao.ie hoie li postojanje radne skupi
da se razgovaralo o tome da rie ured Komore sive od

imenovanjem radne skupine. Predsjednica \r/ije6a

gorije odvajaju, ve6 je zato dase ide s

Zvonimir Pardina se slaZe s

i ljudp, a s druge strane treba vidjeti
j Odluci, Predsjednica Vije6a je

esena Odluka o irnenovanju
rorn da to Povjerenl;tvo ne moZe

, predloZila da se Povjerenstvo za

u isti. Tajnik Komore rekla je kako je
rvanju Povjerenstva. Nakon toga Vije6e
vi Vij(:ia ne mogu sami sebe imenovati u
radn{ grupa ad hoc koja bi odradila taj
ko sri na sjednici Vije6a u prosincu

Holeti6, Cecilija Rotim, BlaZenka
nosi 4a potresno razdoblje od 28.
rotresp t Zagrebu. Tajnik Komore rekla

onlo6, odnosno hoie li iznosi biti isti
tisu6a Kuna, a naknadno se donosi

takva odluka
vjerenstva,
Povjerenstvo

nije donijelo odluku o iznosima
sve tq krenulo i kad su se ljudi podeli
j negd Sto je bio u anketi. Tada jeJ nego stoJe Dlo u anKetr. raoaJe
mogupnostima. Prvotni je prijedlog bio

sa crvenom oznakom, a kad se vidjelo
jer je bilo dovoljrro financijskih
lad{n SamardZija, pregledao je{laden SamardZija, pregledao je

rstvo je gledalo svaki predmet posebno,
je, nhkon dega se traLila nadopuna iLli se

rok za prijavu vez,ano uz potres u
30 dana, nakon dijeg isteka su odrZane

rujnp, nakon dega je Vijede odludivalo
obzirom da je trusno vrijenne

Brankica Ividinec rekla ie kako
ent4cije, budu6i dazna osobno da se

, potvpda statidara, zbog dega misli da rok
bududi da. sukladno Statutu. Viie6e ne

iVije6a. Misli da isto vrijedi zaradna
kako dlanovi radne skupine nisu

nju kgje se odnosilo na statutarna tijela.

fi pa je zamolio poja5njenje potrebe za
je kako ne moZer pojasniti hoie li to

Le olak5ati posao uredu Komore, buduii
aditi pa ie zamolio poia5nienie potrebe



uredu odgovarati ili neie, odnosno ho6e li olak5ati il
Baki6 pitao je moZe li netko drugi odgo'r,oriti n.a nje
kako je to bio njen prrijedlog, tada se to nazvalo Povj
kao Vijeie u malom, kao filter kroz koji ie proii svi
mogu biti na dispoziiciji i pomLo6i kad god ima nej
Rekla je kako su zapisnici sve: dulji i dulji, a to
vrijetlala sebe, jer se, do sada ni5ta nije napra'vilo, a

pomakne s mrtve toiike. Bojan Baki6 pitao j" p,om

medicinskih sestara pravnicima u rje5avanju papirol
izvadaka i slidno, Zttonimir Pardina slaZe se s ,A.gne

potresom pogodenih podrudja koji znaju probl,:mat
Predsjednik se slaZe s tim da se produlji rok :;ra priku
zagrebadkog potreseL dogaclalo da se dostavi ne,po

nadopuna zbogdegermisli daje bolje da se u stattu
se dostavi potpuna clokumentacija. Predsjednica Vij
koji moZe biti i 90 dana, ako rnisle da je 30 dana pre

bude 60 dana, jer rnisli da je 30 dana prr:malo. To zr

pojasnilaje da se otjavljuje datum do kojeg traje
postoje tri elementa oko kojitr treba donijeti O,Clu

skupina i financije. Predsjednica Vijeia rekla je da

potresu, potrebna sl'ota bila oko 945 tisr:6a K.una. V
ovom trenutku u pr<lradunu irna na raspolagaLnju

da se do sada za pornod kod bolesti potro5ilo c,ko 3

predloZila je da se prikupi dokumentaci.ia pa 6r: vidj
koji iznos se moZe potro5iti sukladno planiranrLm

rekla kako 6e tra\,ena dokumentaciia biti ista kao za

da (e radna skupina odluditi o iznosima nakon Sto

navedenom formulirat 6e Odluku i poslati ju predsj

obj aviti poziv za do stavu dokumentac ij e. B laZenka

prema dokumentaciji odrediti iznose i predkrZiti Vij
Predsjednica Vijeia rekla je kako je za potres u

odredilo Pov.jerenstvo, a Vije6e je odluiiivalo o Zal

Bojan Baki6 pitao je moZe li se razdvo.iiti glirsovanj
potresu. Tajnik Kornore pojasnila je da je Oclluka o
2020.kad je odludeno da 6e Povjerensfro raditi s

donesena i odluka o, visini naknade zarad u Povi
tri razlidite todke te je zamolio da se o svakoi lglasa
stav drugih vije6nika o tome ima li potrebe zra

joS jednom imena predsjednice i dlanova radne sku
Prijedlog o osnivaniu radne skupine usvojen je sa I
Prijedlog o raspisivanju javnog poziva s rokorn
je usvojen.

Ad4)
Lista provoditelja struinih nadzora
Predsjednica Vijeda podsjetila je kako su dlanovi V
nadzorakoju je Vijede donijelo na sjednici 13. oLrt

provoditelja strudnog nadzora. Rekla je kak<L je lis

Povjerenstvu za strudni nadzar kako biju ono rev o, jpr su neke kolegice oti5le u

neie te na to ne moZe odgovoriti. B<rjan

11i1?i;
ftanje. Agneza Aleksijevi6 rekla je

nst{o i bilo je zarni5ljeno da to burle
yi. Smatra da svi dlanovi Vije6a

te biti desna ruk.a predsjednika.
i ne o tome da se nije radilo, jer bi time

a je yrijeme da se ne5to napravi i da se

li radna skupina koja se sastoji od

r se radi o ljudima s

pa sp moZe napraviti i ustupak,
tjanjg dokumentacije, jer se i u sludajuanjg dokumentacije, jer se i u sluda

dokumentacija, nakon dega se traZi
di dulji rok kako bi se omogudilo da
polvalaje dlanove da predloZe rok

Llo. Brankica Ividinec predlaZe da rok
i da bi rok bio do 31.7. Tainik Komore

, Predbjednica Vijeia rekla je kako
ato slt rokzapodno5enje prijava, radna

, ako pi se radunalo po zagrebadkom
diteljica radunovodstva rekla je da u
600 tibu6a kuna, bez rebalansa, budu6i
tisu6b Kuna. Predsjednica Vije6a
i kolifti ie iznos toiino biti potreban i

ima. Tajnik Komore rezimirala je i
agrebadki potres, datum ie biti 31.7 " te
prikupi sva dokumentacija. Sukladnr:

ici Vije6a na potpis te 6e se nakon toga

bu visinu iznosa, ovisno o kategorijama,

. tsojan Baki6 rekao je kako se radi o
qo. Rekao je kako ne znakakav je

om, Tajnik Komore proditala je
ne,

glasoVa za, I protiv i 4 stzdrLana glasa.

dokumentacije do 3 1.7. jednoglasno

la zriprimili listu provoditelja strudnih
20ll/.Yitele Komore donosi listu

staral te je predloZila da se lista po5alje



mirovinu ili u drugu Zupaniju ili promijenile radna

moZe osoba kandidirati po podruZnici, Preds.llednik j
donosila lista, predloLilo da svaka podruZnici'L pred
podruZnici, Na sada vaLe5oj listi su po dvije os;obe

kako ima isto pitanje, odnosno koliko osoba iz pod

Vije6a rekla je da, koliko vidi, na vai,e6aj listti, irna
Rotim pitalaje moZr: li predloZiti vi5e osoba iz svoje
Komore rekla je kac, su se predlagalo po dva pro

rekla kako ona ima l<olegicu koja je oti5la u mirovin
tome predlaZe li poclruZnica provoditef r: nad;zora. T
provoditelja strudnog nadzora.predlaZe Fovjeri:nst
donosi konadnu odhrku te listu moZe revidirati i
je je li podruZnica teL koja predlaLe Povjerensfvu za s

odgovorila je da to nije tako, ve6 da je I'ovjerenstvo
konadnu odluku. lBlaZenka Stunja rekla je kako ima
mirovinu, Sto znadi da je na listi ostala samo k,olegi

njezinoj podruZnici.jer isti problem ima s delegati
tijela njezine podr$inice ne firnkcioniraiu, ztrog
jednu kolegicu ili kolegu na listi. Predsjednik je
Povjerenstvu dva ili tri imena. Agneza Aleksijevi6 p

rekla je kako u aktirna pi5e da listu predlaZe Fovje
rekla je kako je u pro5lotn mamdatu bila dlanica Pov
Povjerenstvo je u tada5njem mandatu pozvalo
listu, po jednog kandidata iz primarne zdravstvene
Prijedlog je tada poslan Vijeiu, a Vije6e je listu
odluku, Brankica Ividinec pitala je na koje razrCoblj

kako provo dite lj i strudno g nadzor a nemaj u nnamdat,

revidira po potrebi, ovisno o okolnostima, u srnislu
slidno.
Prijedlog da se lista provoditelja strudnih nat.lzora

revizije jednoglasno je usvojerr.

Ads)
Oiitovanja veza,na uz upite ilanova Vijeda sa 1

Predsjednica VijeiaL zahvalilaie na dostavljefl,cm od

te je otvorila raspravu.

SnjeZana Busandii rekla je kako je puno razrni5ljala
je o tome da se pisrneno odituje, medutim, kaclje vi
odludila se oditovati na siednici. Prva todka'ie bila k
Vijedu je dugi niz g,odina, ali nije znala do iir:vje56a

automobil, niti ovaj kojije rashodovan. U Vijt:6u sj

ju zanima jesu li oni znali daKomora posjeduje taj

samo kolegice Sepe,c, a prije nje u mirovinu.jer oti5

sjednicarna Vijeda prisutna atmosfera u kojoj se di

osje6aj kao da se misli da se u Komori novao lkrade,

tide njezine podruZnice, koja je moZda daleko pa ni
primjedbu nikad ni.je dobila, pa je u zaclnjih tjr:dan
u Skup5tini HKMS i s ostalirn kolegama i nitko nije
kolegice i kolege zaista smatraju da kolege u uredu

tit. fvonimir Pardina pitao je koliko se

poclsjetio kako se, l<ad se zadnji put
i nerkog, a nije se definirao broj po

svakl Zupanije. Cecilija Rotim rekla je
inice moZe biti na liisti. Predsiednica

LSe crsqba iz Gr ada Z,agreba. Cecilij a

podru[nice ili samo dvoje. Tajnik
lja po Zupaniji. BlaZenka Stunja je

na li$ti, pa je zamolila poja5njenje o
jnik I(omore poiasnila je da listu
za strlrdni nadzor, a Vije6e je to koje
loZiti pvoje ljude. B laZenka Stunja pitala

i gadzor provoditelje, tajnik Kornore
k<rjd predlaZe listu Vijedu koje donosi
bler,n jer je kolegrica ...,. s liste oti5la u

..,..., Sto je problem koji se ponavl.ja u

, a paridemija je sve zaustavila tako da
ju zanima na koji nadin moZe irnati.joS
loLio Qa podruZnica predloZi
tala je1 Sto pi5e u aktima . Tajnik Komore
stvo za strudni nad:lor. Jelena Kitanovii
renstva za strudni nadzor. 2017. sodine

ice da predloZe svoje kandidate za

ista nlje statutarno tijelo, ve6 se lista
dlaska u mirovinu. ru inozemstvo ili

lje Povjerenstvu z:a strudni nadzor radi

sjednice Vije6a HKMS
vanju i na dopuni, odnosno poja5njenju

nakon pro5le sjednice Vijeia. Razmi5ljala
jela da ie to biti todka Dnevnog reda

rpnja bsobnog autornobila, ona je unJa

Sktkup5tine, da Kornora posjeduje
g autornobila, ona je u

ne inaju, od svojih kolega nikakvu
malo viSe kontaktirala i s delesatima

imao hiSta lo5e za re6i. PredlaZe da ako

li radunovodstvo ili svi oni koji su ,,blizu



oltaru", ako vije6nici zaista snnatraju da taj novac n

radi nekorektno,jer se ne vjeruje niti svojim derlegati

zakljudni radun, tadttpoziva da se pozove nelr.a inspe

rijesio taj problem i krenulo raditi dalje. Zeli re:6i da

odgovornom za financijske oclluke koje su donesene

vi5e od 100 tisu6a Kuna, od kojih je zadnjabila odlu
svesa i Sto oni kao medicinske sestre misle da tako

naivna, ali misli da s;e ne5to takvo ne treba dogadati.
sjednice kad se izre3,etalo zaposlenike ureda i ispitiv
stoji da je Vije6e to koje donosi odluku o torre kol
takvu odluku izmislilo, vei otlito postoje neki rlrugi
odluke donijele. Medicinske sestre rade zaplnno
konadnici Zelireli dajejako tuLnazbogtoga Sto se

da, ukoliko se smalra da se radi nepo5teno, da novac

su za to nadleZni da prode5ljaju sve knjige i svr: prov
Ivica RaZnjevi6 u potpunosti se slaZe sa SnjeZanom
sjednice Vijeia, a st,aka sjednica koita oko 70 ti
tro5kove, zbogdega gaje srarn, Vije6e nije napravi
se i ispituje ono Sto nema veze ni sa dirur. Pita;n5to
kolika im je plada.. SllaZe se seL SnjeZanom Busirndid
treba prijaviti nadleiZnim tijelima, jer to ne mo;Ze

informirano, ali nije nadzorni organ. Na pro5lcrj sj

pitanje o volontiranjiu predsjednika i ditao ga je s

Predsjednica Vijeda zamolila je da komunikacija na

kodeksa koii 6e irn lrebati. Zvonimir Pardina rr:kao j
vozilo nije,zatoje i pitao. Sto se tide otpremnine
ispla6uje toliki iznors od 550 tisuda kuna brulo. S

tome koliko 6e se drrti novca. S druge strane prodao
rebalans proraduna od20o/o kako bi se moglo isplati
550 tisu6a Kuna nouSalantno. Redeno ie da se to v
Cesto se poIeLe Zakon o radu gdje taksativno stoje

SnjeZanu Busandi6 -ie li ona znala za tu otpremLninu,

Pardina je rekao cla se radi o 1j50 tisu6a Kuna, Sto je
drZi vodu, S druge strane slaT;e se s tim da se po

pozove Ministarstvo zdravstva, jer on ne Leli
u njih. Delegati iz njegove podruZnice sa skup5tine

Vije6a, odnosno on objasniti na Sto se tro5e novci.
Skup5tina bila onlin,e. Ljudi poteZu i pitaju, rre6inu

koji brine i koji odito Lele znati. Svi su svjedooi da

do5ao do podataka. Zbog svega Zeli prekinuli 1go

informiran kako ne bi do5lo do podjela. Ne Zelli da

konotacijama, a da-ie imao problema ne bi se r:volik
otpremnine koji je ispla6en za svaku osudu i za san

samo sebi svrha. Ivica RaZnjevi6 pitao je je li ugev
onaj gospode Dragice Simunec. Tajnik Komore od
RaZnjevi6 pitao je Zlvonimira Pardinu je li on bio d

potpisivala ugovor o radu, Zvonimir Pardina rr:kao j
zakojegne zna kad se potpisao. Ivica tri.aZnjevi6 pi

Vije6a bio tada dlanr Vije6a. Zvonimir Pardina je rek
Ivica RaZnjevi6 rekao je kako nije znao zatai u ier o1r vrijedi od podetka Komore,

e istjede, da netko ne5to oduzima ili
r koji su donijeli financijski plan i
ija ifi drZavno odvjetni5tvo kako bi se

ona kao viieinik ne smatra

osirn pnih koje su donesene zaiznose
:a o PR agenciji. Jako je tuLna zbog

i. O4a ljudima vjeruje, moZda je
akoder se neugodno osjedala prije dvije
lo epla6a.Uaktima
ie . Vije6e nije samo
iti vu koiih su se te

nolaca, ali takoje kakoje. U
lo q jednu ovakvu situaciju te ponavlja

negdje curi, moli da se pozove one koji
ere da se taj problern konadno rije5i.

Rekao je k.ako zadnje tri
Kuna; ukljudujudi nLaknade i putne

ila je da su ugovori isti. Ivica
Vijeba kad je gospoda Simunec
da ni]je te da je to bio odito prvi ugovor
jejQ li netko od sada5njih dlanova
kako nitko nije bio u prvom Vije6u.

niSta, nego se bavi glupostima. IstraZuje
itko nije pitao gospode Sepec i Simunec
l ako hetko ne5to misli ili ima dokaze

jednigi bude u okviru nekakvog etidkog
kako ie zaprvi anto znao, za drugokako je zaprvi anto znao, za drugo

pode Sepec, nije mu normalno da se

str4ne raspravlja se o pomodi Sisku i o
: stan kako raviti
boleinim s se isplati
uz ulovor Slava Sepec.

plerid. To mu je nelogidno paje pitao
a Sto lje ona odgovorila da nije. Zvonimir
iSe od 100 tisuia Kuna. Misli da to ne

drZavpo odvjetni5tvo ili bilo tko, neka se

i, dhnas-sutra netko 6e uprijeti prstom
li sd da ih nije briga jer 6e im dlan

su ga pitali kolege i kolegice kad je
di nije briga, ali postoji i jedan dio ljudi
postojao problem s kolegom ..... kojije
mja i to je razlog zbog kojeg Zeli biti
njegdvo ime spominje u negativnim



odnosno od prije Sesrnaest god'ina, Smatra da set za
prvog Vije6a koje je donijelo taj ugovor, Zvonirnir
su i drugi predsjedniici pa se drugadije radilo pa se

Komore i predsjedniike Vijeda. Pitao jesu li ugovori
su doZivotni. Tajnik Komore rekla je da je sval<i ugo

ugovorne strane tako dogovore. Zvonimir Pardina
se ruzgovara o tim stvarima, nije vidio da je neki
ugovori su stari i 13 godina pazato pita je je li to u
odgovara za financijisko poslovanje, SnjeZani:r lBusa

sukladno Zakonu o radu te je pitala tko je raclio prvi
gospoda Simunec, a njezin ugovor je, rarlio, prije do
kojije bio pravnik na_ ' i kojije radio
Komore. Svi ugovor:i za predsjedntka Komore su i
gospode Simunec, Slepec, Dumandi6 i gospodina
ugovora. Zvonimir l?ardina rekao je da je to rr;bog

BlaZenka Stunja rekla je kako se prije s1.o godina
kuhali igla i Sprice. 'To je samo paralela: bilo je tako
od podetka u Vije6u Komore, ovo joj je drugi
sjednici Vijeda. Tri godine joj .ie trebalo da shvati
Smatra da je na Vije6u mjesto da se pitzr. Za<> joj je
pita, a pita se ured Flomore jer oni rade, a Vije6e je
Nagla5ava da su odgovorni u svojoj sredini i njezini
blizu su Zagreba,razno-razne informacrije kol4ju i
toga Sto vijednici pitaju. Vijeie postoji :zato <la up
Zeli sudjelovati u tom upravljanju i zato je tu i zato
do5ao danas da je za,0 Kuna. Ivica RaZnjeviri rekao
ie da bi do5la i ona. ali nisu svi takvi, Kad ie do5la

dobivaju, ali isto talio smatra da nije sarno stvar koli
nisu Strudno vijede koje se treba baviti strukorn.
Vijeie upravno vije6e koje upravlja i kcrje mora
moraju znatifinanclije i moraju znatina koji nadin 6

struka treba pisati knjige i donositi odluke vezano

rekla da su zaposlerrici ti koji rade. Naravno dil rade

isto kao dlanovi Vijeda za sv<rj posao. Ne slaZr: se ti
glavna sestra OHBP-a i naZalost ima -
od Komore i od Vijeda da se bori za dostojanstvo i

u jednom dijelu se rnora baviti time da profesila b

status u dru5tvu. kal<o bi se oni na terenu bavili str
nadin, ali ju se stvarno izama.lo. Po tome bi orLi

ili svaki mjesec i diii ruke za ono Sto je pripl'emljen
sfrar zakoju 6e di6ji ruku. Ne zna bi li se dlanovi s

podruZnice ni predsjednice podruZnica ni dele,gati,

iznenadena jer nije znala ni za aute ni otprermLine, n

1 ali ju boli Sto to nije znala. Kad.ie, u prv
tada ga Je ;ekala jer nije bio u financijskom planu,

kolegica Sepec i6i u mirovinu prije kraja man<lata i

tisuda Kuna,bez obzira na to radi li se o njoj ili ko
znati, a sad se raspravlja o uniformama i ditadiima

su samo trebali znal:i. SnjeLana Busandi6 rekla. je k
godine. Kad je rijed o tome da Komora ni5ta ne radi

ugovdr ne moZe prozivati nikoga, osim
rdina ne Leli prozivati prvo Vijeie. Bili

a tcime moLe potezati i predsjednike
IT' \ompanije podloZni promjenama ili

or podloZan promjenama ako se
je kako nikad ni.ie ,,do51o na tape1." da

pgtpisan s novijim datumom, neki
ili nije, Rekao je kako Vijeie

i6 rekla je da zna d:r se ugovori rade

vor. Prua predsjednica Komore bila je
ska t{jnika Komore, gospodin
'avne poslove dok se nije zaposlila tzLjnik

idnilosim osobnih podataka i oni
i6a i rii5ta nije mijerrjano od prvog
l Sto 4itko nije znac,,

rinsfvo drugadije pona5alo, tada su se

pri.ie pa za5to se sad dudimo. Ona nije
i uvijek postavlja pitanja, na svakoj

se nelie stvari dogo'varaju drugadije.
ima osjeiaj da neki kolege kad se ne5to
koje dolazi iz svojih sredina.

legaJi i dlanovi podruZnice pitaju, a

r joj jp da se stvara takva atmosfera',zbog
ja Komorom, to su sto puta rekli, ona
pla6ena, Pita tko bi od dlanova Vijeia
da bi on do5ao. BlaZenka Stunia rekla

ila je frapirana iznosom koji vije6nici
iine, nego je stvar nadina. Misli da oni
ukla j9 paralelu prema kojoj smatra da je
Sto se dogadau organizaciji ureda,
se l(gmora prezentirati i kamo Leli i6i, a

struLkp. Ne slaZe se s kolegicom koja je
svzrkh dast, zaposlernici su za to pladeni
da se ne pitaza pla6e. Ona ie na terenu

ignitet prof.rij.. fot to.; tij. ,i";;;f?;
atralttivna, da bude ugledna, da ima svoj

om, \ije planirala to sve re6i na takav
li do6i jedanput, dvaput ili triput u gr:dini
i ne rfazumjeti, Ona leli razumjeti svaku
ili s; time da Vijede ne postoji, kao ni

d4 postoji samo ured. Jako je

mdndatu traLila laptop za podruZnicu
olegige i kolege nisu planirali da 6e

r za Qvije godine rada u Komori ima 500
ici Sepec. Misli da je to Vije6e trebalo

Sisak za 100.200 tisuda Kuna. Misli da

o su neki dolazili za 0 Kuna pune dvije
reklalje kako su vjerojatno svi duli da je



povodom dana sestriinstva, kad su sestre viSe u medij
kako je Komora todno ar"tikulirala svoje probleme, 5t

postoji. To znadi da Komora ipak neSto radi pc pitan
postoje i jako dobro rade i tu se problenrLi rje$a'vaju.

ona, a ukoliko irna neki problern koji ne moZe rije5i
njezinoj podruZnici ne postoji neki problem koji nije
bila pitana za otpremninu za gospodu Scpec 'i tada je
dostavljen dlanovima Viie6a, kako je se radi o zadnj
koliko je to otprilike. Pravilnik o radu u dlankuL33.

mirovinu pripada mu pravo na otpremninu u viisini
zaposleniku gospodarstva Republike Flrvatske u

ugovor kolegice Setrrec koji govori da se ispla6uje ot
Osobno nema ni5ta protiv nikoga, Njezino pitanje je
iznimno poStuje, kao i kolegicu Sepec i kolegu Gazi
pojasnila je kako se radi o ugovoru za predsjedLnika

obidan zaposlenik. Cecilija Rotirn rekla je ka.ko se d

Tajnik Komore rekla je kako se pravilnik o raclu ne
predsjednika Komore. Predsjednik Komore je zapos

Cecilija Rotim pitalra je postoji li pravilttik o raLdu

odgovorila je da ne postoji. Svi predsjeclnici imali s

uvid u ugovore o radu od prethodnika, to mogu izv
pitala je kako je isplaiena otpremnina u iznosu od 5
viSem od 100 tisu6a Kuna, a Vije6e to nije ntalo te i
Voditeljica radunovodstva rekla je kako se dorrio

financijskim planom nije bilo predvidena isplata o

nazodan na toj sjedrrici Vije6a, ali u torn sazivu Vij
mirovinu bila je sada5nja predsjednica \/rjeia, gos

svih sjetiti, ali tada jie donesetr rebalans proraduna.

Odluka o rebalansu proraduna. Gospoda Sepec oti5
sjednica na kojoj je odludeno o rebalansu mogla se

predsjednica Vije6a bila gospoila Ljubica Zrnct. P

provjeriti prema zapisniku s te sjednice Vijeria, iako
raspravljalo na sjednici Vije6a. Kristina Oli6 rr:kla
iznenaduje jer se ne poklapajrLr pride da se dlanovi V
radunovodstvakaLe da su bili prisutni na tom 'Vij

da se ne radi dobro i da treba nastaviti u drugom sm

svida. BlaZenka Stunj a rekla .ie kako je iznenarlena j
od njih se toga ne sje6a, Pitala je vidi li se u fitranci
HKMS isplata otprermnine i pod kojom stavk.om. V
to nalazi pod stavkom za koju je gospoda Sh.rrja pi
izvjeSie za2019. godinu kod sebe, Bldienka Situnja

podelo ju je stra5no Livcirati, a neka joj zamjeri tko
koje strudnjaci nisu pripremljeni. Pro5li put nisu
bilojako neodgovorno dajoj postave pitanje o,njezi
ona ne zna odgovor. Naglasila je kako to nije na

odgovor na pitanj e.'Voditelj ica radunovod stva rekla
sve unazad 20 godirra u glavi, ali ona prizna.je kako
stavci ve6 razgovaritlo, ba5 na ovom ist,om mjr:stu
za2019. godinu kad je gospoda Stunja preniiela pi
prilikom zajedno prolazile ba5 tu stavku. BlaZenka ja pitala je je li to stavka iz koje oni ne

ma, jpdan ministar zdravstva rekao
se dqgodilo prvi put otkako Komora
struke. Sto se tide rada podruZnica, one

nje:zlnoj podruZnici probleme rje5ava
proslijedi ga dalje uredu, te misli da u
rijeSerir. Cecilija Rolim rekla je kako je
rekla, sukladno Pravilniku o radu ko.ji je
tri plaie te je rekla neka izradunaju
vori da u sludaju da zaposlenik odlazi u
prosjpdne plade isplaiene po Zakonu o

ja tri mjeseca. Nakon toga dostavljen je .

nfna u visini 12 osnovnih pla6a.

li ugovor kolegice Simunec koju
, nekakav ,,copy pasteo'. Tajnik Komore

orb, a predsjednik Komore nije

jedririka Komore, tajnik Komore
iste ulovore o radu, Svi mogu izvr5iti
i i dlanovi Vijeia. BlaZenka Stunja
tis;uba Kuna, buduii da se radi o iznosu

mudiza5to to Vijede nije znalo.
na na sjednici Vije6a jen

irie. Ne sjeia se todno tko je bio
kadje gospoda Sepec odlazila u
L Stunja, gospoda ViZirrtin, ne moZe se

toji papisnik s te sjednice Vije6a te
je u mirovinu u rujnu 2019. godine, a

rLaliu srpnju iste godine. Tadaje
jednica Vi.je6a rekla je kako se to moZe

ond osobno ne sjeda da se o tome
je bna novi vije(inik i sve ju to

ie1atggane sje6aju, a voditeljica
, Osobno se ne srami nidega, samo srnatra

u,jer ovo Sto duje apsolutnojoj se ne

njih deset imaju jedno sje6anje, a nitko

izvje56u za2019. godinu Skup5tini
iteljiba radunovodstva rekla je kako se

a. Ilekla je kako u ovorn trenutku nema
rekla je kako dola.zi iz operative i
ie. da su na Dnevnom redu todke za

i odgovore, od nje tri kao glavne seslre
.om odjelu i organiz:aciji i vodenju, a da

rnoj rirzini i Zao joj .je, ali ne moZe dobiti
e kako moZda neki strudnjaci mogu imati
rije rtaj tip. Podsjetila je kako se o toj
su gogpoda i ona zajedno ditale izvje56e
nje rlefegat iz svoje podruZnice te su tom



mogu i5ditati da je to isplata za mirovinu. Voditelji
stavka ne zove tako, ali ne znanapamet kako se tod

kako je na prethodnoj sjednici kolegica Aleksijevi6
uvrsti izvje56e za20|9. i2020. godinu kad se govori
godina, vei samo dvije godine. Zvonimir Pardina

na kojoj je donesenar odluka o rebalansu ijednoglas
tvrdi da to ne zna, Suzana Cindri6 rekla je kako je di
kojih ima pet te se njima svaki mjesec ispla6uje 6 ti
sofisticirane popravke oko 300 do 400 Kuna p,r

informatidara koji bi to radio, a koji bi u svom radn

nego pla6ati informrrtidke tvrtke. Predsjednica Vij
razgovaralo na pretlrodnim sjednica Vije6a. Suzana
pau5al koji se pla6a odvjetnidkorn ureduL, odnosno p
Komoru svaki mjesec 6 tisuda kuna, bezl obzira na

tro5kovi izlaska na sud, pisania tuZbi, Zalbi i or;ta

Tajnik Komore rekla je kako se radi konkretno o
ukljuden u sve procese. PauSal je uvijek jednah od

svim spornim predmetima gd.ie se razmjenju.iu pra

nakon konzultacija, obzirom na njegovo iskuslvo u
pravna sluZba pi5e sama, a nekoliko puta je Vijede i
broje na stotine, a niti jedan sudski spor do sada nije
pred sudom, inade jr: i predsjednik Suda Konnore 1.

Cindrid pitala je rnora li se, pored svih na5ih pravni
rekla je da je ugovor s njim potpisan 2008. go<line,

raskinuti, on 6e se raskinuti. Silvana Dekoviri lekla j
Vijeia nije bilo voditeljice radunovodsbva pa 6e se

odr1avanle sjednica Vije6a koje ko5taju 70 tisuia
budu6i da se izdala nekakva nacionalna biblioteci
moZe se dobiti ni tri knjige. Kolega iz radunovodstv
odlazi na tiskanje Plavog fokusa, pa moli da se kaZe

Voditeliica radunovodstva rekla ie da tiskanie Plavo
jednom broju. Pkrvi fokus izlazi detiri puta go<liSnj

adresama i broju primjeraka. Silvana Dekovid rekla
i dva prozora, jer je imala priliku na svom odjr:lu
ko5talo. Ako se dobro sjeda bilo je predvideno 970

Voditeljica radunovodstva je pojasnila <la su u planu
kata, azasvaku investiciju vi5u od 100 tisu6a kuna
Dekovii rekla je kako se opet govori o Vijedu, a
odgovorno. Voditeljica radunovodstva rekla je kako
od 100 tisu6a Kuna, Zvonimir Pardina rekao jo ka
a to niie bio rebalans samo za 550 tisu6a Kuna. ne

za 100 tisuia Kuna jer je to radeno praktidki u isto
Rekao je kako je dobio inforrnaciju da se odredene

se da ne smiju ni5ta pitati, vei da moraju Sutjeti, Sto

da to je udinila gospoda u mirovini preko svojih k
racionalni i normalni jer to nije nadin. Svi molaju i
da joj se dini da kolega Bakii na svakoj sjednici Vi
Vidjela je na Facebooku da mladi kolege pitaju Sto j
beneficiranog radnog staZa. Reklaje da nju zovu v
za5to ne moZe samo iedna sestra biti u smierri. a

:ogasdc zbogtoga Sto uvijek obja5njava
obja5lrjava da su i vatrogasci uvijek u

raduriovodstva odgovorila je da se

ta stavka zove.BIaLenka Stunja rekla jea stavka zove. Itlazenl(a StunJa re

idirbno traLila da se u Dnevni red
o o financijskom izvje5iu. Ne traZi se 20

itao;je zapisnik sa l0l. sjednice Vijeia
usvojena. Rekaoje kako odgovorno
la ugovore s informatidkim tvrtkama
6a i rle5to Kuna plus dodatno za

6a li Ee tom dovjeku koji zastupa
zasfipa li on Komoru ili ne, plus dodatni

' rrji je od 2008. godine
godine. Kolega radi konzultacije o

mi5lienja, a na sudu se zastupamo sami,
irh sporovima. Podneske i ostalo

ije5tgno o sudskim sporovima koji se

izguLbljen. Odvjetnil< ne zastupa Komoru
tupnj{, ato ne ulazi u pau5al. Suzana

imafi joS i odvjetnik. Tajnik Komore
io Viie6e smatra cla usovor trebaako Viie6e smatra cla ugovor treba

kako joj jejoj je Zao da na prethodnoj sjednici.ako joj je Lao da na prethodnoj sjednici
ponbvljati. Rekla.je da postaje upitno

na, pa je molila da se pojasni stavka,
27A flstla Kuna, a kad se dode u ured ne

a distfibuira se prema dostavljenim
e kakg ju zanima farbanje za milion kuna

ijeniti 12 prozora i to nije toliko
ia Kuna zatlaganje u Maksimirsku.

predviclena sredstva za uredenje donjeg

'ije(ie 6e donijeti odluku. Silvana
ii put ie redeno da Vii qu1J.e rJece nue

ie Vijede odgovorno sarflo za iznose ve6e
se u rujnu 2019. odtudivalo o rebalansu,
se tu inora radunati i auto koji je kupljen
seu

e. Tu se radi ipak o 650 tisuda Kuna,
ije6nife ve6 sada kontaktira i govori im

prpdstavlja pravnu sluZbu Komore.
Kcrmora udinila vezano uz pitanje

zadlnji put je rekao da vedina tog novca
:olikcj ko5ta tiskanje Plavog fokusa,
fokupa ko5ta oko 100.000 Kuna po



pripravi iako trenutno ne rade. U svojoj ustano'vi sto

pa tako ni ured Komore ne donosi odluke sam,, nego

zajedno odgovorni, Boli ju kad kolegictr kaZe budite

Moli sve da se ne prida o iznosu i daraj iznos ne i
kuna ijako su Zalosne, ajedna od njih, pa bila to sut

medicinske sestre kojih se sjerti ministar Bero5 kad j
sutra ministar poljoprivrede pa ministar Mari6. Sto j
koeficijent kojeg zasluZuju, 6kole koje su odradile,

magisterij sestrinstva, a medicinske sestre radr: kao

ministrom Bero5em, Maridem s ministrorn radla i
tabore. Misli da nije normalno da su u Komori detir
predsjednik jedina rnedicinska sestra. U Komori
posao i njihov zadatak, promovirati svoju prol.esiju

ovdje sjede vjerujurli u entuzijazam i angaZnnarn' N
u mirovinu. Ne tretra se dijeliti, treba se postarljati
se kao medusobni rLeprijatelji, nego kao sureLdnici

razgovarati. SnjeZana Busandi6 slaZe se s kolegi
naizjav:u Zvonimir,a Pardine da se vijecnike
zastra5en. Onaj kog;a je strah re6i svoje mi5llenje ili
vije6nik jer ne zastupa samo sebe nego cijelu svoju
glavna sestra, ravnatelj niti itko drugi, Re6i 6e, ono

tko ju moZe zastraSiti. BlaZenka Stunja rekla je da j
Predsjednik je rekao kako su se i prije vodile:Zustre

kraju se uvijek sve moglo konstruktivno dogovoriti
tako treba dalje nastaviti raditi i suradivati, onL t

da ne radi ni5ta Sto bi njega okaljalo kao dovjeka,

Misli da u buduinc,sti treba razmi5ljati o problemi
preusmjeriti u rje5avanje onih problema koji stv

nerijeseni. Razumi-ie pitanja i njihove tazloge i Lelj
slobodno pitaju sve Sto ih zanima jer on nernaL ni5ta

nepojmljivo da netko nekog zastra5uje, a s drrrge st

demu se radi. Zvonimir Pardina rekao je kako ima
radi, ali ne Zeli reci koga se :zastra5ivalo, ako taj vi
Uremovi6 podsjetilta je na pitanje vezarno uz l'olont
volonterke. Sto se rtide preds.iednika, ne smatra to s

koji jasno kaZe kak:o mora izgledati volontinanje.

volontiranju. Ona je morala imati ugovor o volonti
Komora je ozbiljna organizaciia i ljudi sve prate i

predsjednik od Komore napravio svoju PR aplencij

predsjednik Komore ne predstavlja sebe, nego Ko
tom pitanju te je re,kla kako se ne moZr: volontirati
i5ao pomagati u KIB Dubrava temeljem Rje5enja M
koordinatora u kojem todno pi5e koje r;u njegove

i u6i u bilo koju ustanovu, ).lije bila rijed o klasi
temelj em Rj e5enj a ministra zdravstva.

Nevenka Ivek rekla je kako je, bududi da je bila gl

sestrinstvo 21 godinu, sudjelovala na svim sjedni

da tako treba funkr:ionirati i Vijede Komore. Na sv

frnancijska izvje56a koja su potkrijepljena podaci

znadi da se ima bilanca, indelcsi u odnosu na proS

i otvolenog lica i ne donosi odluke sama

su svi su zajedno Komora i svi su
jako sietni da ova cifra ne izide van.
) vanl i 0,30 i 50

I I onp, svl su

Dan be mocije pa

naprivljeno da medicinske sestre dobiju
rktor[te koje su zavr5ile. Ona ima
ci. Posao Komorer je razgovor s

i da se ne dijeli na
notnista, a da je
ke sestre, toje njihov

a kojq su se silno a'ngaLirali i svi oni koji
a ser da 6e mladima biti bolje kad ona ode

itanja i dobiti odgovore i ne doZivljavati
ji ie jpdni druge podrZavati i pomagati i
da su podjele zaista suvi5ne. Osvrnula se

Ivlisli da vije6nici ne smiju biti
ijeXi svoje probleme ne treba biti

JruZnicu. Nju ne tnoLe zastraSiti njezina
srndtra da treba re6i i rre postoji netko

srambta da neki ipak poku5avaju.
'asprat,e, ali nikad nije bilo zle krvi i na

iako dvatko imao svoje stavove. Misli da

;jedlnica Vijeda, kao i svi ostali. Rekao je
sanrq zbog sebe, nego i radi svoje djece.

. u sestrinstvu i da ovu energiju treba
mudd sestrinstvo, a ostaju joS uvijek:
da se nesto ra5disti te poziva sve da

riti obobno. Rekao je kako mu je
ne.je ljut jer se ne Zeli otvoreno re6i o

obl,azi moZe govoriti, zna o kome se



to Sto Vijede nije zrLalo. Misli da treba postati pra

vijednici upoznaju sia svime, bez obzita na to iito su

ne bi raspravljalo o tome Sto se znalo ili se nije zl
i nove, ved da svi budujednako upuieni u sve kako

znao ili nije. Smatra da bi Vijeie izglasalo i kupnju

Kuna, umjesto rabl.jienog zariLt cijenu i isplatu ot

da se o svemu raspravljalo kloz tri sjednice Vije6a

neka nezadovoljstva, a ona osobno do5[aje do

otvoreno komunicirati te da nema skrivenih niti
stavi todka na i i da se krene dalje,jer se ved tri
sestrinstva.
Predsjednica Vije6rl rekla je kako je sve pozonno sl

potro5ilo vi5e ili maLnje, Ne vidi, kao Sto je to rekla

automobila niti u otpremnini kolegice lSepec ltoju

Vije6apropituje itraLe se odgovori. Danas su se

ugodno za dtti. Kao predsjednica Vijeda donosi

Gazi6, pismeno odituje u roku od 8 darra, Osobno n

je li ga zaprimio kolega Vidmani6 koji ga je z:atraLi

ugovoru o volontiranju, o kupnji osobnog au

kolegice Sepec u roku od osam dana svim dlanov

Ad6)
Razno
Pod ovom todkom nije bilo rasprave.

Predsjednica Vijeia svima je zahvalila na dolasku,

Sjednica je zavrlila s radom u 12'35 sati.

Zapisnikvodila:

Anastazija S ori6 Llrani6

zak

Igut, apsolutno ni5ta spoTg rl kupnji
cijeni i po5tuje, sporno joj je samo

kad konstituira novo Vijeie, da se svi
li Poslovnik o radu Vije6a, kako se

te l<afto se vije6nici ne bi dijelili na stare

ne $i raspravljalo o tome Sto je netko

r, fa i onog cijene vi5e od 100 tisu6a

nirle. Nada Tadi6 smatra da je dobroNada Tadi6 smatra da je dobro

Misli da je vrijeme da se

ice Viijeda nije dotaknulo teme

a td daje dinjenica da se na tri sjednice

iqjdle neke institucije i to joj nije bilo
ku d4 se predsjednik HKMS-a, kolega

Mari

Predsj ednica Vije6a Komore:

ha Fri5di6, magistra sestrinstva


